

德国商业银行股份有限公司 北京分行

邮寄地址：北京市朝阳区建国门外大街 2 号北京

银泰中心 C 座 26 层 2602 单元

邮编：100022

电话：+86 10 85676888

公 告

Announcement

尊敬的客户：

Dear customer:

感谢您长期以来对德国商业银行股份有限公司北京分行的支持和信任！

Thank you for your long-term support and trust in Commerzbank AG Beijing Branch (The Bank)!

我行出于经营考虑，拟对目前的营业场所（北京市朝阳区建国门外大街 2 号北京银泰中心 C 座 26 层 2602 单元）进行改造，改造期间，业务正常进行，改造后原业务范围、负责人、营业场所及营业时间均保持不变。现将有关事项告知如下：

Due to business development needs, the current business premises (Suite 2602, C Tower, Beijing Yintai Centre, No. 2 Jianguomenwai Street, Chaoyang District, Beijing) of the Bank will be renovated. During the renovation period, the Bank's business operations will be continued. After renovation, the business scope, the person in charge, the business premises and business hours remain the same. The relevant matters are now notified as follows:

1. 改造后的营业场所 Renovated business premises:

北京市朝阳区建国门外大街 2 号北京银泰中心 C 座 26 层 2602 单元

Unit 2602, Floor 26, Building C, Beijing Yintai Center, No. 2 Jianguomenwai Street, Chaoyang District, Beijing

2. 改造完工日期 Renovation completion date:

2024 年 11 月 29 日（暂定，如有变更另行通知）

Nov 29, 2024 (tentative, any changes will be notified later)

3. 咨询电话 Consultation hotline: 010-85676888

我行将继续努力，竭诚为您提供优质高效的金融服务。

The Bank will continue to work hard to provide you with high quality and efficient financial services.

特此公告！

It is hereby announced.

德国商业银行股份有限公司北京分行

Commerzbank AG Beijing Branch

2024 年 9 月 25 日

Sep 25, 2024